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Assumpte Dr. E. —  El Dr. Soler manifesta que 
està prôxim a finir el tracte estipulat amb el doc
tor E. d’anar a declarar la lluita sindical al doc
tor Ballús.

Proposa, i aixi s’acorda, que sigui prorrogat per 
tres mesos mes el tracte amb el Dr. E.

Contracte collectiu del Dr. R. A . i H . i una 
Junta de veins de VilaUonga. —  E l Dr. Soler ma
nifesta que aquests contractes ja foren portais al 
Conseil pero foren retornáis per no haver-se pré
sentât els quatre exemplars. Demana que el Comité 
Permanent informi favorablement, puix que està 
dintre totes les normes sindicáis. El Conseil apro- 
va aquest contracte collectiu.

Comunicado Dr. Mir. —  El senyor Secretari 
manifesta que a petició del malaguanyat Dr. Coll, 
el Conseil acordà en la sessió del mes de gener, de 
no fer cap més tramesa a la Mancomunitat de 
Palma en c.oncepte d’auxili sindical, mentre i tant 
no detallessin Testât d’aquesta qíiestió. Diu que 
el doctor M ir contesta que aquest assumpte conti
nua igual que quan s ’acordà l ’auxili.

Vistes les argumentacions del Dr. Mir, s’acor- 
da continuar auxiliant els companys de Balears 
afectats per la implantació de normes sindicáis.

Data de celebrado de l’Assemblea. —  El senyor 
Secretari manifesta que vist el comunicat de l ’As- 
sociació de Metges i Biôlegs de Llengua Cata
lana, en el quai s’anuncia la data en què tindrà 
lloc el IX  Congrès i que será a últims del pro- 
per mes de juny, dies en què aproximadament té 
lloc cada any l’Assemblea, s’hauria de fixar la data 
en la quai haurà de celebrar-se aquest any per tal 
de no coincidir amb el Congrès.

Després d’un canvi d’impressions i tenint en 
compte que sempre que el Congrès de Metges té 
lloc pel mes de juny, l ’Assemblea s’ajorna pel ju- 
liol, s’acorda en principi que la data de celebrado 
de l’Assemblea Ordinària de Delegats d’enguany si- 
gui els dies 18 i 19 de juliol.

Aixi mateix s’acorda que el termini de presen- 
tació de proposicions sigui prorrogat fins el dia 30 
d’abri 1.

Acte seguit hi ha un canvi d’impressions refe- 
rent a les proposicions que el Conseil hagi de pre
sentar a l ’Assemblea, acordant-se que en la propera 
reunió del Comité Permanent s’estudiïn les normes 
de partits medies vigents i es mirin les esmenes 
que la práctica hagi demostrat que han de suggerir- 
se. S ’acorda també que per a la propera reunió del 
Comité Permanent boni con voqui el Dr. Ibarz el 
quai ha proposât que es revi si el reglament de les

Seccions Comarcals i al quai el Dr. Soler ha de- 
manat que presenti 1111 esbós.

Cas Dr. Arcusa. —  El senyor Secretari dóna 
compte de la contestado cursada al Dr. A.

Ampliació del partit medie La Cava-Jesús M a
ria. —  V ist que aquest projecte d’ampliació acor- 
dat per la Secció Comarcal de Tortosa ha estât 
ratificat per la Mancomunitat, així com publicat 
en el B u t l l e t í  del mes de desembre i que ha 
transcorregut el termini de 30 dies sense que es 
presentes cap reclamado, el Conseil General apro- 
va aquesta ampliació, quedant per tant el partit 
medie de La Cava-Jesús Maria plaça de quatre 
metges en lloc de tres com ha estât fins ara.

Assegurança Social de Malaltia. —  El Dr. Ca
bré manifesta que ha estât encarregat pel Dr. Bros
sa el quai ha hagut de retirar-se de la sessió, per 
tal de posar en coneixement del Conseil unes sug- 
gerèneies que són de gran importància per le x it  de 
les gestions que el Sindicat està portant a cap.

Aqüestes suggerèneies es resumeixen en els dos 
punts següents : Que s’intensifiqui tôt el que fa re
ferencia a l ’Assegurança i mirar la necessitat de 
celebrar a Barcelona l’Assemblea General de CoHe- 
gis Medies d’Espanya.

fntervenen diversos senyors Consellers mani- 
festant-se tots en el sentit de trobar molt encer- 
tades les suggerèneies exposades pel Dr. Cabré 
per encàrrec del Dr. Brossa.

Finalment i a proposta del propi Dr. Cabré s’a
corda donar a la Ponència que té al seu encàrrec 
aquesta qíiestió, tota classe de facultats perqué 
si hi ha lloc es portin a cap les negociacions es- 
mentades amb la Federado de Municipis.

Titular s. —  E l senyor Président posa a conei
xement del Conseil la série d’entrevistes i gestions 
que s’han portât a cap prop de la Conselleria de Sa- 
nitat.

Acte seguit hi ha un canvi d’impressions refe
ra it  a Factuació a seguir pel Sindicat amb refe- 
rèneia a aquesta qíiestió.

A  proposta del Dr. Garcia s’acorda que en el 
cas que el Parlament de Catalunya aprovés la 
Llei que hi ha en projecte la quai deixa sense efecte 
els darrers nomenaments, es convoqui a una reunió 
de les Juntes Directives del Sindicat, Collegi i As- 
sociació de Titulars, per a veure quina actitud 
hauria d’emprendre’s.

No havent-hi altres assumptes de què parlar 
s ’aixeca la sessió a les tres hores i quaranta mi- 
nuts del dia segiient al de començada.


